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Protokół Nr XLVI/2023 

z przebiegu obrad XLVI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 30 marca 2023 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1450 

 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności. 

W sesji uczestniczyli: 

1) Urszula Stolarska – Z-ca Wójta, 

2) Beata Pampuchowicz – Skarbnik Gminy, 

3) Eugeniusz Leśniewski – Radny Powiatu Gorzowskiego. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XLVI sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad w niżej podanym brzmieniu (Wynik 

głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

4.  Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubiszyn na lata   

2023 -2037. 

5.  Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego w 

zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na opracowaniu dokumentacji 

projektowej sygnalizacji świetlnej na drodze wojewódzkiej nr 130 w miejscowości 

Baczyna. 

6.  Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubiszyn dla części obrębów geodezyjnych Ściechówek, Mystki 

oraz Lubiszyn. 

7.  Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/295/2022 Rady Gminy Lubiszyn z dnia 

23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w gminie Lubiszyn dla części obrębów geodezyjnych 

Ściechówek i Mystki. 

8.  Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w gminie Lubiszyn – obręb Baczyna, dz. Nr ewid. 130/11, 132/2 i 131 część., 

w części tekstowej. 

9.  Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości.  

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2022 – 2027. 

11.  Uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn w 2023r.  
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12. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami na terenie 

Gminy Lubiszyn.  

13. Uchwała w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

przy drogach powiatowych nr 1414F w miejscowości Brzeźno i nr 1419F w miejscowości 

Lubiszyn.  

14. Uchwała w sprawie określania przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Lubiszyn, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubiszyn oraz ustalenia warunków 

i zasad korzystania z nich. 

15. Przyjęcie protokołu z XLV sesji rady gminy. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

18.  Interpelacje i wnioski radnych. 

19.  Wolne wnioski i informacje. 

20.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej FB-1. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/366/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubiszyn na lata   2023 -2037. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/367/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na 

opracowaniu dokumentacji projektowej sygnalizacji świetlnej na drodze wojewódzkiej nr 130 

w miejscowości Baczyna. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/368/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubiszyn dla części obrębów 

geodezyjnych Ściechówek, Mystki oraz Lubiszyn. 
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W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/369/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/295/2022 

Rady Gminy Lubiszyn z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w gminie Lubiszyn dla części obrębów 

geodezyjnych Ściechówek i Mystki. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/370/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie Lubiszyn – obręb Baczyna, 

dz. Nr ewid. 130/11, 132/2 i 131 część., w części tekstowej. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/371/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości.  

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/372/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 10 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2022 – 2027. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/373/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn 

w 2023r.  

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/374/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 
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Do punktu 12 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami na terenie Gminy Lubiszyn.  

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/375/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drogach powiatowych nr 1414F w miejscowości Brzeźno 

i nr 1419F w miejscowości Lubiszyn.  

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/376/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie określania przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Lubiszyn, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Lubiszyn oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z nich. 

W/w projekt uzyskał akceptację Komisji Rady Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XLVI/377/2023. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 15 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLV sesji. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 16 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres 26.01.2023r. (sesja XLV) – 

30.03.2023r. (sesja XLVI) 

01.02.2023r. - Spotkanie z przedstawicielami Rady rodziców przedszkola w Lubiszynie. 

02.02.2023r. - Spotkanie z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego omówiono 

założenia Rządowego Funduszu Polski Ład, Program Inwestycji Strategicznych. 

11.02.2023r. - Pierwsze manewry dziecięce zorganizowane przez OSP Ściechów i Gminę 

Lubiszyn. 

14.02.2023r. - Spotkanie z p. Sołtys sołectwa Ściechówek Barbarą Zawistowską. 

19.02.2023r. - Halowy turniej piłki nożnej o Puchar Wójta Gminy Lubiszyn. 

01.03.2023r. - Wizyta w siedzibie Euroregionu Pro Europa Viadrina, gdzie podpisano umowę 

na dofinansowanie projektu realizowanego wspólnie z gminą partnerską Odervorland.  
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02.03.2023r. - Spotkanie w Gminie Nowogródek Pomorski dotyczące możliwości realizacji 

inwestycji drogowej (droga powiatowa relacji Staw – Trzcinna), w spotkaniu uczestniczyli 

przedstawiciele Powiatu gorzowskiego, Powiatu myśliborskiego oraz Gminy Nowogródek. 

03.03.2023r. - Uroczyste otwarcie zmodernizowanych dróg powiatowych w gminie Lubiszyn, 

w uroczystościach uczestniczyli m.in. Wojewoda Lubuski Władysław Dajczak, Starosta 

Powiatu Gorzowskiego Magdalena Pędziwiatr oraz Dyrektor Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych w Szczecinie Andrzej Szelążek. 

06.03.2023r. - Spotkanie z Druhami OSP Lubno. 

08.03.2023r. - Spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Bogdaniec p. Piotrem Pietkunem. 

09.03.2023r. - Obecność podczas uroczystości Dnia Kobiet organizowanych przez 

Stowarzyszenie Baczyńskie Szarlotki oraz Sołtysa i Radę Sołecką Sołectwa Baczyna. 

10.03.2023r. - Obecność podczas festiwalu piosenki zorganizowanego przez Szkołę 

Podstawową w Ściechowie i Gminę Lubiszyn. 

10.03.2023r. - Zebranie wiejskie Sołectwa Ściechówek i wybór nowego Sołtysa, którym została 

p. Renata Zybert. 

11.03.2023r. -  Obecność podczas uroczystości Dnia Kobiet zorganizowanych przez 

Stowarzyszenie Kobiety Stawu oraz Sołtysa Sołectwa Staw. 

17.03.2023r. - Udział w Komisji Oświaty i Spraw Socjalno - Komunalnych Rady Gminy. 

18.03.2023r. - Turniej strzelecki o Zimowy Puchar Wójta Gminy Lubiszyn. 

21-23.03.2023r. - Udział w Konwencie Prezydentów, Burmistrzów i Wójtów Gmin Woj. 

Lubuskiego. 

24.03.2023r. - Udział w kongresie Sołtysów zorganizowanym przez Powiat Gorzowski. 

25.03.2023r. - Uroczyste przekazanie promesy na zakup średniego samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Ściechowie. 

28.03.2023r. - Udział w Komisji wspólnej Rady Gminy Lubiszyn. 

29.03.2023r.  – Wizyta w Gminie Lubiszyn p. Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej Elżbiety 

Płonki. 

Do punktu 17 porządku obrad: 

Sprawozdanie Przewodniczącego rady Gminy Lubiszyn z pracy między sesjami: 

W dniu, kiedy odbywała się Komisja Rolnictwa nie uczestniczyłem w niej, ale wybrałem się 

na przegląd dróg gminnych i efekty tego przeglądu omówię w dalszych punktach mojego 

sprawozdania, bo zostały załatwione pozytywnie. 

27.02.2023r. – spotkanie w sprawie biegu charytatywnego dla Pana Mariusza 

Kompanowskiego 

28.02.2023r. – Lustracja dróg gminnych wspólnie z pracownikiem Urzędu Gminy. Lustracja 

doprowadziła do tego, że drogi gminne gruntowe w Lubiszynie wyglądają dość ładnie. 

03.03.2023. – Uczestniczyłem w otwarciu dróg powiatowych w Lubiszynie. 

06.03.2023r. – Załatwiałem sprawy administracyjne i rozmawiałem na temat biegu 

charytatywnego. 
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08.03.2023r. – Dzień Kobiet – Jak co roku wszystkim paniom złożyłem życzenia. 

09.03.2023r. – Uczestniczyłem w Dniu Kobiet zorganizowanym przez Szarlotki w Baczynie. 

17.03.2023r. – Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Socjalno-

Komunalnych. 

21.03.2023r. – Uczestniczyłem w pogrzebie p. S.Wojciuszkiewicza. 

23.03.2023r. – Uczestniczyłem w Konkursie wiedzy o gminie Lubiszyn, zorganizowanym 

przez szkołę w Lubiszynie. 

Później byłem w Przyłęsku na Kongresie Sołtysów Powiatu Gorzowskiego. 

28.03.2023r. – Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

Do punktu 18 porządku obrad: 

K.Stefanek złożył wniosek: 
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Pozwolę sobie uzasadnić swój wniosek. Temat, jak funkcjonuje i jak działa nasza świetlica  

w m. Kozin jest już Wam znany, bo kilkukrotnie o tym wspominałem. Świetlica jest wyłączona 

z użytkowania. Sanepid zabronił z niej korzystać w sposób, jaki byśmy sobie życzyli. Głównym 

problemem tego, że nie wolno tam organizować imprez integracyjnych jest to, że do świetlicy 

nie jest doprowadzona woda a tym samym nie ma kanalizacji, nie ma szamba. I tak błahe 

powody skutkują tym, że integracja, którą tak mocno propaguje się nie tylko u nas, ale w całym 

kraju, nie może być u nas realizowana we właściwy sposób, bo nie mamy tej wody, o której 

często na tej Sali wypowiadał się nie jeden z nas. Nie jestem fachowcem, tutaj ta kwota 

30 000zł. myślę, że założyłem ją z dużym przewyższeniem. Pracując w samorządzie przy 

większych inwestycjach takie kwoty były wskazywane na przygotowywanie wszelkiej 

dokumentacji, tak że myślę, że to jest kwota zawyżona. Wniosek mój z pewnością nie jest 

kompletny i zapewne zawiera pewne braki, ale będę zamierzał go systematycznie Państwu 

uzupełniać. Dodać chcę, że w ostatnich czasach obserwując piękny rozwój miejscowości 

Marwice, w której rozbudowuje się świetlica wiejska czułem wtedy taką zdrową zazdrość, 

dobrze mnie zrozumcie, i liczyłem, że gdzieś tam w niedługim czasie taka inwestycja czeka też 

moją okolicę. Następnym takim zadaniem, które stoi przed gminą Lubiszyn jest budowa 

świetlicy w miejscowości Baczyna. Tutaj moje uczucia były zupełnie odwrotne, ale o których 

pozwolę sobie nie wypowiadać się. Dlatego myślę, że wniosek jest zasadny. Inwestycja u nas, 

o którą teraz Was proszę miała się wydarzyć już wiele lat temu, kiedy zaczynałem dopiero 

przygodę z samorządem i wówczas na moje nieszczęście na pierwszej sesji, na której miałem 

okazję być, ten wniosek upadł i nie został zrealizowany z uwagi na brak możliwości dogadania 

się z ówczesnym współwłaścicielem tej nieruchomości. Ta nieruchomość ma kłopotliwy status, 

bo nie jest w 100% własnością gminy a stanowi współwłasność z osobą prywatną. Dlatego  

w dniu dzisiejszym rozpoczynam taki proces i będę dążył do tego żeby ten wniosek był 

zrealizowany. I myślę, że wszyscy tutaj jesteśmy winni, żeby w przyszłości doprowadzić ten 

wniosek do skutku. 

Do punktu 19 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego – Szanowni Państwo, Pan 

Wojtek mówił o otwarciu drogi powiatowej w Lubiszynie o wartości 15 mln. zł. na dwa 

zadania. W ostatnim czasie część radnych powiatu zażyczyła sobie żeby Pani Starosta wykazała 

inwestycje w kadencji 2015 – 2018. Proszę sobie wyobrazić, że łącznie wszystkie inwestycje 

pięciu gmin i miasta Kostrzyn n/O to było 26 mln. zł. Natomiast ostatnia kadencja 2018 – 2023 

to jest prawie 122 mln. zł. Podana jest również łączna kwota inwestycji w poszczególnych 

gminach i jako pierwsza jest gmina Lubiszyn z kwotą 26 mln. Koszt inwestycji łącznie  

z dotacjami. Następna jest Kłodawa 20 mln., Kostrzyn n/O 16 mln., Deszczno 14 mln., Witnica 

22 mln., Santok 15 mln., Bogdaniec 6 mln. Szanowni Państwo przeważnie to jest Wasza 

zasługa, bo rada zawsze zdecydowała się dofinansować inwestycje na drogach powiatowych  

i tego jest efekt 26 mln. zł. Jeżeli do tego dołożyć Wasze inwestycje na drogach gminnych to 

wygląda bardzo fajnie. Jestem zadowolony i cieszę się z tego. Rozmawiamy w tej chwili  

o drodze Ściechów – Lubiszyn od skrzyżowania z drogą Ściechów – Wysoka i przy dobrych 

układach w tej kadencji w ramach remontu, jako Powiat jesteśmy w stanie to zrobić. To byłoby 

ewenementem, przez wiele, wiele lat czegoś takiego nie widziałem. Jestem pełen podziwu dla 

Państwa, dla waszych decyzji. Trzeba powiedzieć, że ta południowa część jest w 100% 

zrobiona. Natomiast ta północna, np. Lubiszyn – Gajewo, Ściechów – Staw, Staw – Kozin. To 

są 3-4 drogi, które w przyszłości, nie w tej kadencji, bo w tej kadencji nie sądzę żeby udało się 
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coś zrobić, ale będę się starał żeby doprowadzić do tego żeby zostały zrobione pełne 

dokumentacje, żeby przyszli radni mogli walczyć o środki mając już dokumentacje. 

Chciałbym się jeszcze odnieść do tego, co Pan Karol powiedział odnośnie Kozin. Jak 

najbardziej jestem za tym, aby była sala w Baczynie, ale pamiętajmy o Kozinach, bo to jest 

wstyd, bo nie ma sanitariatów, nie ma kuchni. To nie są wielkie pieniądze i myślę, że teraz 

zmienił się właściciel i chyba jest lepszy układ. 

W.Zwieruho – Skoro zagaił Pan o część północną gminy Lubiszyn i wspomniał o drodze 

Lubiszyn – Ściechów, to nie do końca zrozumiałem, chodzi o drogę z Lubiszyna do Ściechowa 

i przez Ściechów do tartaku? 

E.Leśniewski – Nie, proszę Państwa w ramach remontu to można zrobić krótkie odcinki drogi 

i głównie chodzi o tą drogę w lesie, bo tam dalej to trzeba pozyskać środki, bez pozyskania 

środków tego się nie zrobi. 

W.Zwieruho – Zgadza się Panie Przewodniczący, ale na Kongresie Sołtysów w Przyłesku 

wypowiadał się Pan Wojewoda i apelował do sołtysów żeby składali wnioski, bo pieniądze na 

drogi są i pieniądze na drogi będą. 

E.Leśniewski – To jest wielka polityka. Ja powiem, co realnie można zrobić. Do końca 

kadencji nie będzie żadnych nowych zadań. Natomiast w ramach remontu ta droga może być 

zrobiona. W Powiecie do końca kadencji zostały wszystkie środki podzielone.  

W.Łebek  - Wcześniej rozmawialiśmy o drodze z Lubiszyna do Gajewa, składaliśmy wniosek 

o odtworzenie projektu na remont tej drogi, rozmawialiśmy o tym, że jakieś środki są wstępnie 

na to przeznaczone tylko, czy na pewno, czy w razie rezerwy? 

E.Leśniewski – Powiedziałem, że dokumentacje będą robione, będę się starał żeby 

dokumentacje zostały przygotowane na te drogi, żeby dokumentacje czekały na przyszłych 

radnych. Bo jaka jest sytuacja, radni do mnie przychodzą, ale jak nie ma dokumentacji to w 

ogóle nie ma o czym rozmawiać. 

W.Łebek – Taki był nasz cel żeby ten wniosek był zrealizowany. Wrócę jeszcze do dróg 

powiatowych. Ostatnio została poruszona sprawa drogi z Tarnowa do Sosen. Miałem okazję 

ostatni kilka razy nią przejeżdżać i ta droga wygląda fatalnie. Chciałbym się dowiedzieć, czy 

ona jest objęta jakimś remontem, czy chociaż łatanie dziur, które tam powstały? 

E.Leśniewski – Tam jest bardzo mały odcinek na terenie Gminy Lubiszyn, natomiast Gmina 

Witnica nie chciała do niczego dołożyć, tak jak inne gminy dokładają 50% do każdej drogi i ta 

droga została wstrzymana, bo Burmistrz Witnicy nie chce dzielić się kosztami z powiatem. 

Do punktu 20 porządku obrad: 

W. Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XLVI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

Protokołowała: 

K. Wiśniewska 
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